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Abstract (en)
[origin: WO9113723A1] Method of making and method of use of a versatile device designed to hold objects by clamping without damaging them,
said device comprising the combination of: a cylindrical support (1) like a rod or tube, not necessarily of circular cross-section; at least two movable
arms (2) capable of sliding along and assuming several positions about said support (1) and each extending some way beyond the support
essentially at right angles; at least one substantially elastic buffer (3) secured to one of the arms (2) at a distance from said support (1) and having,
opposite the arm to which it is secured, a supporting surface essentially at right angles to the support.

Abstract (fr)
Procédé de réalisation et procédé d'utilisation d'un dispositif polyvalent, destiné à maintenir des objets par serrage sans les abîmer, dispositif défini
par la combinaison de: une pièce support (1) cylindrique, telle qu'une tige ou un tube, pas forcément de section circulaire, au moins deux bras
mobiles (2) capables de glisser le long et de prendre plusieurs orientations autour de ladite pièce support (1) et s'étendant chacun nettement de
part et d'autre de celle-ci dans une direction essentiellement orthogonale, au moins un tampon substantiellement élastique (3), lequel tampon, d'une
part, est fixé sur un des bras (2) à distance de ladite pièce support (1) et, d'autre part, présente à l'opposé du bras sur lequel il est fixé, une face
d'appui, dont l'assiette est essentiellement orthogonale à la pièce support.
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